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Protokół Nr 1/06 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, 
Spraw Socjalnych i Pomocy Społecznej 

Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytego w dniu 30.01.2006 r. 

 
 
 
Porządek posiedzenia: 
  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Koronowie na temat realizacji kontraktów z Narodowym 
Funduszem Zdrowia na świadczenie usług medycznych w roku 2006 r. 

3. Sprawy bieżące Komisji. 
4. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący Komisji Wojciech Radgowski otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
zebranych i stwierdził quorum. 
W posiedzeniu Komisji wzięły udział osoby zgodnie z załączoną do protokołu listą 
obecności. 
 
Członkowie Komisji chwilą ciszy uczcili pamięć osób, które w dniu 28.01.2006 r. 
zginęły. 
 
 
Ad. 2 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie 
Andrzej Nowak poinformował, że: 
- udało się na podstawie złożonej oferty NFZ podpisać kontrakt na 2006 rok. Kontrakt 
jest wyższy w porównaniu do 2005 r. W złotówkach kontrakt wynosi 2 mln zł. 

Podstawowa opieka w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 
Zdrowotnej świadczona jest od poniedziałku do piątku w godzinach 7.00 – 19.00,     
w soboty w godzinach 8.00 – 12.00. Po tym p. oz. przejmuje dział opieki zdrowotnej    
i zespół wyjazdowy. 

Działają poradnie specjalistyczne: 
- stomatologiczna 
- ginekologiczno-położnicza 
- laryngologiczna 
- urologiczna 



- dermatologiczna 
- zdrowia psychicznego i leczenia uzależnień  
- kardiologiczna 
- urazowo-ortopedyczna 
- chirurgiczna 
- neurologiczna 
- alergologiczna 
- okulistyczna 
 Pogotowie ratunkowe będzie finansował NFZ, niedługo ma to być 
finansowane z ratownictwa medycznego. 
W zakresie rehabilitacji nie udało się rozszerzyć zakresu świadczeń. Nie ma też 
pomieszczeń. W chwili obecnej świadczenia w tym zakresie wykonują dwie osoby.  
W zakresie profilaktyki podpisano program do realizacji w zakresie pomocy dziecku 
niepełnosprawnemu i jego rodzinie. Pomoc ta kierowana jest do dzieci w wieku       
do 7 lat. Program będzie realizowany na miejscu, w oparciu o poradnie 
specjalistyczne. 
 
Przewodniczący Komisji Wojciech Radgowski – Czy długo czeka się w kolejce        
do specjalisty? 
 
Dyrektor SPZOZ Andrzej Nowak – Oczekiwanie liczy się w tygodniach, jeśli jednak 
jest pilna potrzeba, to pacjent przyjmowany jest natychmiast. 
 
Radna Anna Zwara – Kiedy mija termin rozstrzygnięcia Programu Norweskiego? 
 
Dyrektor SPZOZ Andrzej Nowak – Do 8 miesięcy od terminu zakończenia 
przyjmowania zgłoszeń i wniosków. 
 
Radny Wojciech Radgowski – Czy aparat RTG może wykonywać zdjęcia do końca 
2006 r.? 
 
Dyrektor SPZOZ Andrzej Nowak – Tak, ten aparat jest dopuszczony do wykonywania 
zdjęć, jest sprawny. 
 
Radny Tomasz Poraziński – Czy wszyscy lekarze zatrudnieni w SPZOZ posiadają 
odpowiednie uprawnienia do leczenia, są sprawdzeni? 
 
Dyrektor SPZOZ Andrzej Nowak – Zapewniam, że wszyscy posiadają odpowiednie 
uprawnienia. 
 
Radny Wojciech Radgowski – Co z podłączeniem Ośrodka Zdrowia w Mąkowarsku 
do kanalizacji? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Będzie to wykonane w trakcie budowy      
III etapu kanalizacji sanitarnej w Mąkowarsku. 
 
 
 
 
 



Ad. 3 
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski poinformował członków Komisji  
o zasiedleniu budynku socjalnego w Hucie. 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak poinformował członków Komisji, że pan 
Adam Kęskrawiec wstępnie obejrzał i ocenił stan budynku na terenie Projprzemu     
w Koronowie. Burmistrz Koronowa wystąpił do Zarządu Spółki w Bydgoszczy            
z pismem, że Gmina Koronowo jest zainteresowana przejęciem tego budynku. Jest 
tam możliwość urządzenia około 20 mieszkań socjalnych. 
 
Radna Anna Zwara – Panie Burmistrzu, jak można wyegzekwować od spółdzielni 
mieszkaniowej odśnieżanie chodników? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Odpowiadają, że nie mają pieniędzy na ten 
cel. 
 
 
Ad. 4 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
 
 
 

Protokół sporządziła    Przewodniczący Komisji 
 
    Adela Rojek        Wojciech Radgowski 

 


